
 

Rondvraag zakpaal ‘s Gravensloot 

 

Als alles naar wens verloopt zal op 20 april tijdens de avondspits de zakpaal op ‘s 

Gravensloot voor het eerst in werking zijn. In februari konden de bewoners van ‘s 

Gravensloot aangeven of, en zo ja, hoeveel transponders waarmee de zakpaal bediend kan 

worden zij wilden aanvragen. De CDA fractie hebben recent klachten bereikt over het 

toekennen van deze transponders. In gesprekken voorafgaand aan de plaatsing van de 

zakpaal is door de gemeente steeds richting ondernemers in ‘s Gravensloot 

gecommuniceerd dat zij in hun bedrijfsvoering geen hinder mochten ondervinden van de 

zakpaal. Nu blijkt dat ondernemers geen extra transponders kunnen aanvragen voor gebruik 

in hun bedrijfsvervoermiddelen. Naar aanleiding daarvan heeft mijn fractie de volgende 

vragen: 

1. Met welke reden heeft de gemeente besloten, anders dan de gewekte verwachtingen 

en toezeggingen, aan ondernemers van ‘s Gravensloot kenbaar te maken dat zij voor 

net zoveel transponders in aanmerking komen als bewoners van ‘s Gravensloot 

zonder bedrijf aan huis? 

2. Met welke reden heeft de gemeente besloten dat om slechts één week voor het in 

werking treden van de zakpaal pas te doen? 

3. Welke voorziening gaat de gemeente treffen om de onvermijdelijke transponder-

vergeters, de weigerende transponder-gebruikers en de ik-wist-niet-dat-hier-een-

zakpaal-stond-weggebruikers op een veilige manier te laten keren aan beide zijden 

van de zakpaal? 

 

Namens de CDA fractie 

Toos van Soest- Vernooij 

 


